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Protokół nr XVIII/25 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 09 czerwca 2025 r. 

XVIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Samorządowym Centrum Kultury  

i Biblioteki w Morawicy – sala konferencyjna, (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Skarbnik Miasta i Gminy  

Pani Małgorzata Lisicka, Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Morawicy Pani Justyna Cesarz-Soja, Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji Pani 

Ewelina Malicka, Pan Rafał Graczkowski – odpowiedzialny za przygotowanie obszaru 

rewitalizacji gminy.  

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2025-2029. 

4. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy Morawica na 2025 rok. 

5. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr LXXIII/677/23 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 29 grudnia 2023 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

trybu pobierania opłat, przyznawania usług sąsiedzkich, ich wymiaru, zakresu i sposobu 

rozliczania wykonywania takich usług oraz rozszerzonego katalogu osób, dla których 

wsparcie w postaci usług sąsiedzkich będzie miało charakter uzupełniający. 

6. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania  

z placów zabaw i innych obiektów użyteczności publicznej służących rekreacji, sportom  

i wypoczynkowi znajdującym się na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

7. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla Gminy Morawica. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała dokonał otwarcia XVIII sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił o sprawdzenie 
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kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XVIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest 

prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Biesaga 

2. Leszek Cygan 

3. Tomasz Domagała 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Katarzyna Kubicka 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Iwona Wenta 

12. Łukasz Zawadzki 

13. Ryszard Znój 

 

Nieobecni: 

1. Łukasz Wojda 

2. Damian Woźniak 

 

Przewodniczący Rady poinformował o śmierci Pana Andrzeja Chodakowskiego – byłego 

Radnego Rady Gminy i członka Zarządu Gminy. Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o dokonanie zmiany w porządku obrad, poprzez 

zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego – Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały  

w sprawie regulaminu korzystania z placów zabaw i innych obiektów użyteczności publicznej 

służących rekreacji, sportom i wypoczynkowi znajdującym się na terenie Miasta i Gminy 

Morawica. Nie było głosu przeciwnego wnioskowi formalnemu? 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosku formalnego o dokonanie zmiany w porządku obrad, poprzez zdjęcie z porządku obrad 

punktu dotyczącego – Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu 

korzystania z placów zabaw i innych obiektów użyteczności publicznej służących rekreacji, 

sportom i wypoczynkowi znajdującym się na terenie Miasta i Gminy Morawica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona 

Wenta, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 13 Radnych. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że radni otrzymali protokół drogą mailową. Nie było uwag do protokołu. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona 

Wenta, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 Radnych.  

Ad. 3 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2025-2029. 
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Pani Skarbnik poinformowała, że dochody i wydatki zostały dostosowane do roku 2025  

w uchwale budżetowej. Zmiany nastąpiły w przedsięwzięciach. Po przeprowadzonym przetargu 

zwiększono kwotę na zadaniu pn. Budowa zadaszenia boiska wielofunkcyjnego w miejscowości 

Bilcza o 392 807,00 zł (1 892 807,00 zł) oraz na zadaniu pn. Budowa zadaszenia boiska 

wielofunkcyjnego w miejscowości Morawica o kwotę 582 000,00 zł (2 082 000,00 zł).  

Na zadaniu pn. Budowa i przebudowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Morawica zostaje 

zmniejszone o 71 699,55 zł do kwoty, część kwoty została przeniesiona do zadań rocznych  

i będą realizowane we współudziale środków z funduszy sołeckich. 

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2025-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona 

Wenta, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Uchwała nr XVIII/142/25 została podjęta. Za głosowało 13 Radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 4 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2025 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany, które nastąpiły w budżecie. Po stronie dochodów 

zmniejszono dofinansowanie na zadaniach Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej  

w gminie Morawica - Budowa kanalizacji w Brzezinach i Obicach oraz Przebudowa drogi  

i chodnika przy drodze gminnej ul. Zastawie w Bilczy w związku z wynikami przetargów. 

Przedstawiła zmiany po stronie wydatków. 
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Nie było pytań.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona 

Wenta, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Uchwała nr XVIII/143/25 została podjęta. Za głosowało 13 Radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 5  

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIII/677/23 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 29 grudnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu pobierania opłat, przyznawania usług 

sąsiedzkich, ich wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonywania takich usług oraz 

rozszerzonego katalogu osób, dla których wsparcie w postaci usług sąsiedzkich będzie miało 

charakter uzupełniający. 

Pani Justyna Cesarz-Soja – przedstawiła projekt uchwały. Projekt uchwały został przygotowany  

z uwagi na wzrost kosztów realizowanych usług. Wzrost stawek jest podyktowany wzrostem 

najniższej krajowej. Przeliczyliśmy te koszty i proponujemy wzrost usługi podstawowej z kwoty 

31,00 zł na kwotę 34,00 zł; pomoc sąsiedzka z kwoty 28,00 zł na kwotę 30,50 zł; usługa 

specjalistyczna z kwoty 68,00 zł na kwotę 75,00 zł. Na wniosek naszych mieszkańców, osób 

które korzystają z usług przygotowaliśmy zmiany w zasadach zwalniania w całości lub w części 

od opłat za usługi. 

Nie było pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIII/677/23 Rady Miejskiej w Morawicy z 

dnia 29 grudnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, trybu pobierania opłat, przyznawania usług sąsiedzkich, ich 

wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonywania takich usług oraz rozszerzonego katalogu 

osób, dla których wsparcie w postaci usług sąsiedzkich będzie miało charakter uzupełniający. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona 

Wenta, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Uchwała nr XVIII/144/25 została podjęta. Za głosowało 13 Radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 6 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji dla Gminy Morawica. 

Pan Rafał Graczkowski – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że Urząd Marszałkowski 

Województwa Świętokrzyskiego planuje w drugim półroczu tego roku ogłosić konkurs na 

rewitalizacje miast. Będzie szansa żeby miasta regionu świętokrzyskiego mogły uzyskać 

dofinansowanie na różnego rodzaju projekty. Pierwszym krokiem do przyjęcia Gminnego 

Programu Rewitalizacji jest uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji. W związku z dofinansowaniem dla miast, dobrym pomysłem jest objęciem 

programem rewitalizacji tylko Miasto Morawica, a zostawić sobie furtkę dla innych 

miejscowości. Po podjęciu tej uchwały będzie procedowana uchwała w sprawie przystąpienia do 

opracowywania programu rewitalizacji. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Radna Dorota Pietrzyk – Przy uchwalaniu stawek podatkowych, analizowaliśmy stawki w innych 

gminach. W innych gminach stawki za nieruchomości położne na terenach objętych projektem 

rewitalizacji – te podatki są bardzo wysokie. Czy są powody, że po objęciu obszarów programem 

rewitalizacji te podatki są zwiększane przez gminy? Czy te stawki są ustalane indywidualnie.  

Czy jest ustawowo narzucone, że te obszary muszą mieć wyższą stawkę podatku?  

Pan Rafał Graczkowski – wydaje mi się, że Państwo, jako Rada Miejska, to określa. Ustawa nie 

narzuca żeby ustalać wyższe stawki podatków dla obszarów objętych programem rewitalizacji. 

Pan Burmistrz – nie ma to nic wspólnego z rewitalizacją. Stawki podatku nie mogą być inne  

w jakiś fragmentach gminy. One obowiązują na terenie całej gminy, takie same. Przez Ministra 

Finansów ustalane są górne stawki podatków. Rada przyjmuje uchwałą wysokość stawek 

podatkowych. Trzymamy się zasady, że zwiększamy stawki podatkowe o wzrost inflacji. Teraz 

inflacja spadła i myślę, że nie będzie rewolucji. Rewitalizacja dotyczy poprawy stanu 

jakościowego danego obszaru, w tym momencie skierowana jest wyłącznie do miast. W tym 

programie mogą skorzystać z dofinansowania miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Strąk – czy wiadomo, jaka będzie kwota 

dotowania, czy będzie procentowa i zależna od ilości miast, które będą brały udział w konkursie? 

Pan Rafał Graczkowski – nie zapadła decyzja, jaki będzie limit dla jednego wniosku. 

Dofinansowanie będzie wynosiło 85%. Ponadto inwestycje będzie można realizować do połowy 

2029 roku. 

Nie było innych pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla 

Gminy Morawica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona 

Wenta, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
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Łukasz Wojda, Damian Woźniak 

Uchwała nr XVIII/145/25 została podjęta. Za głosowało 13 Radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 7 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

XVIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 


